
EH006 骨传导蓝牙耳机
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使用指南
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重要说明

     本款耳机骨传导耳机的正确佩戴位置为耳朵前方的面颊骨

处,请勿将骨传导扬声器置于耳内；长时间听大音量的音乐可能

会带来不适感, 请尽可能使用中等左右的音量, 避免长时间使用

大音量； 

     无论音量大小，使用耳机都将影响您对周围环境声音的感

知,使用耳机时需多加注意；

     切勿抛扔、坐压耳机；

     耳机应远离火、水和高压设备；

     不适合三岁以下儿童使用，包含小零件:请勿将其归类为生

活垃圾，可将其送往当地相应的电器电子设备回收站。

    我们听到的大部分声音,都是声波经过空气到达耳膜,然后声波

使耳膜发生震动进而将声音传至内耳道; 

    另一种方式是,声波通过骨头震动直接传至内耳而不经过耳膜,

这也是人们听到自己声音的-种方式,这种声音的传播方式就是骨

传导。

断开连接

连接自动关机(10分内可以自动回连最后记录或者被其他设备搜索

连接) ;

暂停/播放:音乐播放状态下,单击多功能按键为暂停,再单击多功能

按键为播放；

接听/挂断: 来电状态下,单击多功能按键为接听,双击多功能按键

为拒接电话；

通话状态下:单击多功能按键为挂断；

音量增加:单击音量增加键；

音量减小:单击音量减小键；

下一曲:长按音量加键；

上一曲:长按音量减键；

:提示Disconnected,手机端主动关闭蓝牙,10分钟后无

    

型号     EHOO6
音乐播放时间    标准状态: 6-8小时--------

充电时间   2小时
蓝牙版本   5.3
防水等级   IP67
喇叭阻抗   8Ω
麦克风灵敏度    42 土2db
产品重量   24g
蓝牙连接距离   15-米
充电电压    5V .
充电电流    100毫安
协     议     A2DP ,AVRCP,HSP,HFP
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待机时间    20天--------

开机:耳机处于关机状态,长按开机键,保持3秒,LED蓝灯闪亮,提示音: 

power on; 
关机:耳机处于开机状态,长按开机键,保持3秒, LED红灯闪一下关机,

提示音: poweroff;

控制说明

低电提示

电关机。

充电:使用充电线时,将耳机插入USB电源,充电状态下,LED指示灯为

红灯长亮,充电充满则红灯灭(蓝灯常亮)。

:电池电压低于3.3V时红灯快闪0.2S间隔(有语音提示)，底

恢复出厂设置:关机状态下音量加减键同时长按5秒清除配对信息

复位

复位后开机并进入配对模式)

:插上充电线后,耳机将会复位并关机充电;(常按"+.- "”键5秒

语音助手

音助手，再双击退出；MP3/ 牙切按:在开机状态下三击开机切换

蓝牙模式或者MP3模式。

:有滴 提示音，蓝牙链接状态，双击多功能按键进入语

蓝

滴

连接成功:

Connected;1
耳机成功连接至设备时, LED蓝灯3秒闪-下,耳机提示音: 

合格证
本产品经检验合格

规格：

保质期：

检验员：

蓝牙连接

蓝灯闪烁，耳机提示音:Pairing;设备(智能手机、平板电脑等)搜

索到EH006或EH-006,点击连接;(备注: EH0O6为不 带MP3功能; 

EH-006为 带MP3功能)

:关机状态，长按开机键3秒,进入配对状态, LED指示灯红

产品服务保修卡

产 品 型 号 :

购 买 日 期 :

维 修 内 容 :

维修人签名:

保修须知：
1、本公司提供            的免费保修期,时间从购买之

      日起计算。

2、人为破坏,外观件磨损，以及外部条件异常所造

      成的损坏，不在免费保修范围内。

3、如遇产品质量问题，请立即与本公司联系,切勿

      自行拆卸。

4、保修时请携带此卡，到指定维修中心进行维修。

一年

s

U ser  M anual

Principles of bone conduction

        Most of the sounds we hear is the result of sound waves passing 
through our eardrum to make the vibrate so that the sound waves can 
be conducted to the innernal auditory ear canal;
      Another way is that sound waves are transmitted directly conducted
 to the innernal auditory ear canal through the vibration of the bone 
instead of eardrum. This is also a way for people to hear their own 
voice and this sound conduction is called bone conduction.

How to w ear

将耳机挂在颈后,两侧的扬声器贴在面颊骨,调整佩戴的舒适度

        Hang the headphne behind your neck with both speaker clinging to 
your cheekbones, after that, adjust it until you feel comfortable.
Product Specifications
Model-------EH006
Music playing t ime ------- Standard state: 6-8 hours
Standby time-------20 days
Charging time------2 hours
Bluetooth version------5.3
Waterproof grade------IP8
Speaker Impedance------8Ω 
Microphone Sensitivity-----42 ± 2db
Product weight-------24g
Bluetooth connection distance------15 meters
Charging voltage------5v
Charging current------100mA
Protocol--------A2DP,AVRCP,HSP,HFP

Safety w arning 
     The correct wearing position of this earphone bone conduction 
earphone is the cheekbone in front of the ear. Do not put the bone 
conduction speaker in the ear; listening to loud music for a long time 
may cause discomfort, please use the medium or so as far as possible. 
volume, avoid using high volume for a long time;
    Regardless of the volume, using headphones will affect your perception 
of ambient sound, so you need to pay more attention when using 
headphones;
     Do not throw or sit on the earphones;
     Headphones should be kept away from fire, water and high pressure 
equipment;
     Not suitable for children under three years old, contains small parts;
     Do not classify it as household waste, but take it to the appropriate 
local recycling station for electrical and electronic equipment.
     This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is 
subject to the following two conditions:
     (1) this device may not cause harmful interference, and
     (2) this device must accept any interference received, including 
interference that may cause undesired operation.

产品中有毒有害物质或元素的名称及含量

有害物质
部件名称

印刷线路板

金属部件

电池

塑料部件

线缆

X

X

X X

铅 汞 镉 六价铬 多溴联苯 多溴二苯醚

表示该有毒有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在GB/T26572规定的限量要求下。

表示该有毒有害物质至少在该部件的某一 均质的含量超出 规定的限量要求。GB/T26572X

（Pb） （Hg） （Cd） （Cr(VI)） （PBB） （PBDE）
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本表格依据SJ/T 11364的规定编制。

按键功能概述
骨传导原理

佩戴说明

产品规格

EH 006 BO N E CO N D U CTIO N HEA D PH O N E

Controlling instructions
Pow er on: When the headset is power off, press the power button for 
3 seconds, the LED blue light flashes, Prompt tone “power on;” means 
power on;
Pow er off: When the headset is power on, press and hold the power
button for 3 seconds, the red LED flashes once to power off, Prompt 
tone “poweroff” means power off;
Bluetooth connection: When the headphone is Power off state, press and 
hold the power button for 3 seconds to enter the pairing state, the LED
 indicator flashes red and blue, and the headset prompts: Pairing; the 
device (smartphone, tablet, etc.) searches for EH006 or EH-006, click 
to connect ;
(N ote: EH 006 is w ithout M P3 function; EH -006 is w ith M P3 function)

Successful connection: When the headset is successfully connected to 
the device, the blue LED light flashes for 3 seconds - down, and the 
headset prompts: Connected;
Disconnected: It prompts Disconnected, and the mobile phone automatically 
turns off the Bluetooth, and automatically shuts down after 10 minutes 
if there is no connection (it can automatically reconnect to the last record 
within 10 minutes or be searched for connection by other devices);
Pause/Play: When the music is playing, click the multi-function button 
to pause, and then click the multi-function button to play;
Answ er/hang up:

In incom ing call status: click the multi-function button to answer, double-click
the multi-function button to reject the call;
In the call state: click the multi-function button to hang up;
Volum e up: click the volume up key;
Volum e dow n: click the volume down key;
N ext song: long press the volume plus key;
Previous song: long press the volume down key;

Includes: 
Eh006, charge cable, and user guide

Please read and follow this user guide thoroughly before using the Eh006.

① Magnetic charging port
② - Volume down button / Previous track 
③ Multi-function button (Power ON/OFF, start/pause, accept/end 
     phone calls) 
④ + Volume up button / Next track
⑤ LED indicator
⑥ Microphone

Voice assistant: there is a beep sound, the bluetooth link status, double-click
the multi-function button to enter the voice assistant, and then double-click 
to exit;
Reset: After plugging in the charging cable, the headset will reset and 
shut down for charging; (press the "+.—" button for 5 seconds to reset 
and then power on and enter pairing mode)—DEL
Restore factory settings: Press and hold the volume plus and minus keys 
at the same time for 5 seconds to clear the pairing information in the 
off state.
Low  battery prompt : When the battery voltage is lower than 3.3V, the 
red light flashes quickly for 0.2S interval (with voice prompt), and the 
battery is turned off at the bottom.

Charging: When using the charging cable, plug the earphones into the 
USB power supply. In the charging state, the LED indicator light will be 
on red, and when fully charged, the red light will be off (blue light will 
be on).


